
 

 

 

Nørholm og Omegns Borgerforening 

Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde  

d. 12. marts 2024 kl. 15.00 
 

Mødedeltagere:  

Jens Kruhøffer (JK), Signe Krogh (SK), Finn Thoft Jensen (FTJ) og Flemming Midtgaard (FM)  

 

Afbud: Kaspar Bonde Eriksens (KBE) 

 

Dagsorden: 

1. Mail fra Aalborg Kommune vedr. øget bosætning i Nørholm 

Sagen kort. 

Borgerforeningen har nedsat en bosætningsgruppe med daværende formand Jan Sort som ankermand. 

Vi besluttede på vores seneste bestyrelsesmøde d. 26. marts, at Jens Kruhøffer skulle overtage ansvaret 

for gruppen, men sammen med Jan Sort.  

Jan har efterfølgende i mail til bestyrelsen d. 28. marts meddelt at han har overdraget ansvaret for 

gruppens arbejde til et gruppemedlem Peter Sant, hvilket ikke er hensigtsmæssigt. 

Er der blevet fulgt op herpå? 

 

På bosætningsgruppens seneste møde besluttede gruppen at man snarest ville rette henvendelse til 

By- og Landskabsforvaltningen med et konkret projekt syd og vest for Nørholm.  

Dette er i modstrid med en tidligere beslutning om procesforløbet, skitseret på møde med By- og 

Landskabsforvaltningen d. 7. december 2023, hvor det blev besluttet at der skulle afholdes et 

borgermøde, inden henvendelse til kommunen med konkrete projekter. 

Kommunen har desuden gjort opmærksom på, at man forventer at bruge Nørholmegnens Samråd som 

den formelle kontakt vedr. projektet med øget bosætning / flere boliger i Nørholm. Kommunen 

forventer derfor ikke at skulle afholde møder med bosætningsgruppen alene. 

 

Vi er nødt til at tage handling i forhold til at borgerforeningen kommer til at styre processen omkring 

mere bosætning i Nørholm. 

 

Beslutning: 

JK indkalder på borgerforeningens vegne til et møde med bosætningsgruppen og med formanden for 

samrådet. Årsagen til at samrådet skal inddrages er, at kommunen har meld ud at deres 

kommunikation til Nørholm vil ske via Samrådet. 

Mødet skal bruges til at klarlægge hvad der er og var bosætningsgruppens opgave, samt få afstemt at 

der inden kontakt til kommunen skal afholdes et borgermøde i Nørholm om hvilke muligheder der er i 

spil.  

   

2. Shelter på Bavnshøj 

Da borgerforeningen søgte om opstilling af shelter på Bavnshøj var det på betingelse af at der blev 

dannet en gruppe som kunne stå for drift og vedligehold af shelter og arealet omkring. Jan Sort påtog 

sig at danne gruppen, som efter hans oplysninger kom til at bestå af  

 Peter Sant 

 Jørgen Dissing 

 Kristian Grøndahl 
 Mathilde Laustgård 
 Birgitte Nedergaard Pedersen 
 Julie Quist Nielsen 



 

  
 
 
 
 Camilla Bartholemæussen 
 Cecilie  
 Annette 

Desværre fulgte Jan aldrig op på om gruppen har taget ejerskab på projektet. Derfor ved vi reelt ikke 
om der eksisterer en shelter-gruppe. 
Hvad gør vi?  
 
Beslutning: 
Fm skriver til gruppen om de fortsat vil være opsynsgruppe. 
 

3. Eventuelt 
God weekend 


